

Bestyrelsesmøde Lambda

Sted: Lambda, Mødelokalet, Brogade 3, 5000 Odense C

Tid: 11-08-2022 kl. 19.00 - 21.30

Til stede: ENJ, MK, NA, MSN, JL, SA **Afbud:** SBP **Udeblevet:**

- Mødeleder: MK
- Referent: NA

- **Runden rundt**

Tages ikke til referat.

- **Opgaver siden sidst - 5 minutter**

NA: Er i kontakt med LaserTryk og har fået nyt tilbud på tryk af vores foldere. ENJ godkender tilbuddet.

NA/DL: Loungen er blevet renoveret og resultatet er blevet rigtig fint. Der er stadigvæk nogle ting, der ikke er helt færdige, som bliver ordnet de kommende dage/uger.

MK: Der er holdt første møde i det nye festudvalg. Der var 5 med, hvilket dog kun er ca. halvdelen af dem, der er i gruppechatten. Vi går i gang med den reelle opstart af udvalget og er gået i gang med at planlægge festen d. 8. oktober.

- **Meddelelser til referat - 10 minutter**

SA: Afleverer første afrapportering for fondsmidler til Slots- og Kulturstyrelsen. Det er de penge, vi fik til Kulturmotion.

MK: Kulturmaskinen har inviteret os til et hyggearrangement på tirsdag kl. 17 med prøvesmagning på sortiment mv. MK tager med og hele holdet er inviteret.

MK: Vi har fået en henvendelse fra Center for Mental Sundhed om at holde et oplæg på deres ungedag. MK har fundet en frivillig til at holde oplægget.

MK: Vores GSuite (Google Workspace) var i fare for at blive lukket, da den gamle gratis service udløber. De har dog også en løsning for NPO'er gennem Techsoup, som vi nu bruger. Dette betyder at vi nu er opgraderet og har måske mulighed for at lave 300 brugere kontra de tidl. 50.

MK: Planlægningen af den kommende fest den 8. oktober er i gang. Vi planlægger at starte aftenen med liveoptræden stand-up og musik fra kl. 20 og at åbne selve festen kl. 22 som normalt. Festens tema bliver formentlig oktoberfest. Der er desuden julefest d. 3. december.

- **MIX Odense (v. AP) - 30 minutter**

Annie Pladsbjerg (AP) er inviteret med til mødet. Opfølgning på drøftelserne fra

mødet i maj omkring afviklingen af og planerne for MIX Odense.

AP er ikke mødt op - punktet udskydes til et senere møde

- **Regnskab og økonomi**

- Økonomisk update (v. ENJ) - 10 minutter

- Prognosebudget som lagt på mødet d. 16. juli er godkendt. Budgettet er tilpasset rundt omkring på baggrund af den faktiske udvikling og forventningerne til det sidste halve år. Af større anskaffelser som der er sat penge af til kan nævnes følgende:
 - Opvaskemaskine (er anskaffet)
 - Ismaskine (er anskaffet, ikke leveret endnu)
 - Opdatering af overvågning
 - Computer til baren
 - Renovering af kontorlokaler og baren
- Der er udfordringer med noget dankort-salg fra Odense Pride-dagen, hvor pengene ikke er overført. ENJ er i dialog med Swedbank om dette.

PAUSE - 15 minutter

- **Baren (v. NA) - 30 minutter**

DLs kapacitet

Vi står pt. i den situation at flere af DL's medlemmer i øjeblikket ikke har tid/mulighed for at lægge den nødvendige tid i DL, og regner med at dette fortsætter den næste 1-2 måneder. DL ønsker en diskussion om denne problemstilling og evt. at diskutere muligheden for midlertidig indsupplering af bestyrelsesmedlemmer eller frivillige.

Bestyrelsen havde en længere drøftelse af DL's udfordring og de opgaver som udføres af DL. Det var konklusionen at den store udfordring for DL var opgaven med vagtbookning og besættelse af ledige vagter. Denne opgaver er trættende for DL's medlemmer og medfører at de ikke har tiden til at udføre andre opgaver.

DL tilkendegav, at såfremt bestyrelsen eller andre kunne afløse DL i forhold til at besætte vagterne i baren ville DL godt kunne udføre de andre opgaver.

Beslutning: MK og SA hjælper DL med at booke vagter i baren frem t.o.m uge 42. NA bistår indledningsvist med koordineringen.

Herudover var der en drøftelse af tiltag til på længere sigt at løse udfordringerne med at få booket vagter i baren. Dette vil inkludere at der kigges på hvordan vi booker vagter og håndterer driften af baren. En af løsningerne hertil kan være at få flere barfrivillige. En opfordring var herudover at man undersøgte hvordan andre frivillige foreninger håndterer bookning af vagter - der blev opfordret til at man i den forbindelse kiggede bredt og ikke alene på direkte sammenlignelige organisationer.

Beslutning: DL og Frivilligudvalget går sammen og kigger på de langsigtede muligheder i forhold til vagtbookning. De vil have et oplæg klar til bestyrelsen i oktober.

Beslutning: Der oprettes en gruppechat for hele DL og bestyrelsen, så andre i DL end NA og MSN har direkte kommunikationsvej til bestyrelsen i tilfælde af, der skal holdes lukket eller andet sker.

Beslutning: Bestyrelsen beslutter at bruge penge på en Grindr-reklame målrettet rekruttering. NA laver en sådan senest den 25. august.

Frivilligklippekort

Det sker med jævne mellemrum at to frivillige deler en barvagt. Der er pt. ikke nogle retningslinjer for, hvordan frivilligklippekort uddeles i sådanne situationer, så det har varieret fra gang til gang. DL vil gerne vide om bestyrelsen har en holdning til dette eller om DL har mandat til selv at fastsætte retningslinjer. Pt. er de to mest åbenlyse muligheder at de frivillige får et kort hver eller at de skal finde ud af en måde at dele de fem klip på.

Bestyrelsen opfordrer til at det helst ikke bør blive standarden at vi har delte vagter. Dette skal kun være når der er behov for det. DL kan evt. opfordre til at frivillige, der kan, tager vagter selv.

Beslutning: Når frivillige deler vagten, får hver frivillig et halvt kort: Der klippes to klip i kortene på forhånd, så hver frivillig med en halv vagt får tre klip.

- **Copenhagen Pride (v. ENJ) - 20 minutter**

Drøftelse af de sidste udeståender i forhold til Copenhagen Pride, og hvordan disse løses.

Mange ting er ved at være faldet på plads:

- Der er fundet frivillige til op- og nedpakning af vogn.
- Der er fundet én af to paradevagter. Vi skal meget snart have fundet den sidste.
- Billetsalget er okay med. Der er p.t. 3 ledige pladser på vognen.
- Banner er endnu ikke klar, men er færdigt i denne uge.
- Bestille pynt: BD/MK

I forhold til at skaffe en sidste paradevagt blev flere navne drøftet, og som vil blive kontaktet direkte af blandt andet MK, MSN og BD. Herudover vil MK lave en mail til alle frivillige som var med på tinderbox og høre om nogle her ville være interesseret i at være paradevagt.

- **Eventuelt**

BD: Der har ikke været så stor opbakning til vores trænings-tilbud. Der skal mindst være 10 for at kunne få den gode pris. Vi prøver at slå det op igen og trække flere folk til - alternativt udskydes tilmeldingen.

MK: Laver mail til frivillige fra tinderbox (samme mail som nævnt under pride-punktet) og gør opmærksom på hytteturen i september.

Opgaver fra sidst:

- MK/NA: Nyt banner
- NA: Udkast til politik for udlån af lokaler
- DL skal afklare hvem der styrer kommunikation i forhold til hvem der kan være frivillig eller ikke frivillig.
- JL laver opslag på at finde baransvarlige. Nogen som gerne vil arbejde med drift. NA bistår JL med nødvendig information. Beskrivelse i opslagene:
 - hvad er opgaven i at være frivillig i baren.
 - hvad er opgaven som baransvarlig i baren.
 - Hvilken fællesskab man kan få i forhold til at være frivillig.
 - Hvad får man ud af at være frivillig.

Nye opgaver:

- MK/NA: Nyt banner
- NA: Udkast til politik for udlån af lokaler
- DL skal afklare hvem der styrer kommunikation i forhold til hvem der kan være frivillig eller ikke frivillig.
- JL laver opslag på at finde baransvarlige. Nogen som gerne vil arbejde med drift. NA bistår JL med nødvendig information. Beskrivelse i opslagene:
 - hvad er opgaven i at være frivillig i baren.
 - hvad er opgaven som baransvarlig i baren.
 - Hvilken fællesskab man kan få i forhold til at være frivillig.
 - Hvad får man ud af at være frivillig.
- MK, MSN og BD: Kontakte folk med henblik på om de vil være paradevagt.
- NA: Lave grindr-reklame. Deadline: 24. august.